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Cykelparkering vid stationen

Vi i Hjärups Byalag vill gärna be Staffanstorps kommun om hjälp med att lösa 
cykelkaoset på Hjärups station. Som framgår av bilderna, är det många tågpendlare som 
tar cykeln till stationen, vilket ju är bra. Tyvärr är cykelställsplatserna alltför få, vilket 
leder till två problem.

Dels har cykelstölderna på stationen ökat, då man inte har möjlighet att kedja fast cykeln
till cykelstället. Dels försämras framkomligheten ofta, då cyklarna ofta hamnar huller om
buller där de inte bör stå.

Vill ni inte vara vänliga och sätta upp fler cykelställ på Hjärups station?

Ordförande i Hjärups Byalag
12 oktober 2016
Sofia Güll



 

 


